



TOUR CODE: JA-KAJOE08

行程亮点

★ 全罗南道

丽水艺术景区
海岸铁路自行车
顺天湾国家公园
乐安邑城
宝城绿茶园
头轮山缆车
紫岛
木浦现代历史博物馆
潭阳竹林
天安独立馆枫叶树林

★ 首尔

景福宫
明洞购物街
益善洞

特色美食

B/7 L/6 D/5

海鲜火锅
脊骨锅
鲍鱼风味
青花鱼风味
部队火锅
涮涮锅
人参鸡汤
竹筒饭风味

酒店住宿

★ 全程入住6N4★星级酒店



TA00671 COMPANY & GST REG.NO: 198901122H



8天6晚 韩国全罗南道全景精华游

丽水·顺天·木浦·光州·首尔



DAY1

新加坡 - 首尔

- 今晚齐集新加坡樟宜国际机场，搭乘舒适的航班飞往仁川。开启一段精彩纷呈的韩国魅力之旅。

DAY2

餐：早/午/晚

首尔 - 丽水

宿：SHILLA STAY YEOSU/UTOP MARINA HOTEL或同级

- 游览丽水艺术景区/海岸铁路自行车：**抵达仁川国际机场后，由专业导游接机，后前往搭乘**韩国KTX列车**前往丽水，游览【**丽水艺术景区**】通过融合现代艺术、互动体验、自然景观与地方文化，为游客呈现一个兼具观赏性与互动性的目的地。从视觉错觉与媒体艺术，到海边步道与壁画小巷，每一处都充满创意，是韩国南部文化旅行的闪亮目的地。【**海岸铁路自行车**】全长3.5公里的丽水海洋铁路自行车，沿着开阔的海岸铁轨缓缓前行，旅途中可尽览碧海蓝天与海天一色的壮丽景致。

DAY3

餐：早/午/晚

丽水 - 顺天 - 丽水

宿：SHILLA STAY YEOSU/UTOP MARINA HOTEL或同级

- 游览顺天湾国家公园/乐安邑城：**早餐后，前往游览【**顺天湾国家公园**】无论你是热爱花卉与园林的都市游客，还是痴迷野生鸟类与自然风光的观察者，都能提供充实且令人印象深刻的旅程。
春季（4-5月）：金黄油菜花、郁金香、杜鹃盛开，芳香四溢
秋季（9-10月）：芦苇金黄、候鸟迁徙、气候凉爽宜人
【**乐安邑城**】让你步入六百年前的朝鲜乡村日常，感受建筑、风俗与身份层级在旧时社会的真实印记。

DAY4

餐：早/午/晚

丽水 - 木浦

宿：SHINANBEACH HOTEL/MOKPO OCEAN STAY HOTEL或同级

- 游览宝城绿茶园/莞岛鲍鱼体验/头轮山缆车：**早餐后，前往游览【**宝城绿茶园**】是韩国最大的绿茶产区之一，拥有超过1600年的种茶历史。【**莞岛鲍鱼体验**】当地的鲍鱼以其肉质鲜美、营养丰富而闻名，吸引了众多游客前来品尝。【**头轮山缆车**】这里可以一览莞岛湾、康津湾和珍岛湾等多岛海域的壮丽景色，三面环海的美景尽收眼底，宛如置身于天地交融的绝美画卷之中。

DAY5

餐：早/午/晚

木浦 - 光州

宿：RAMADA PLAZA GWANGJU/HOLIDAY INN GWANGJU或同级

- 游览紫岛/木浦现代历史博物馆：**早餐后，前往游览【**紫岛**】这些岛屿因其独特的紫色主题而闻名，被打造成浪漫梦幻的旅游景点。【**木浦现代历史博物馆**】曾作为热门韩剧《德善纳酒店》的拍摄地。馆内展示了日本殖民时期木浦的城市面貌、独立运动历

- 史、生活用品等，部分展区还原了当时的建筑风格和市区模型。

DAY6

餐：早/午/晚

光州 - 首尔

宿：HOTEL MARINABAY SEOUL/RAMADA ENCORE GIMPO或同级

- 游览潭阳竹林/天安独立馆枫叶树林/体验汗蒸幕：**早餐后，前往游览【**潭阳竹林**】位于韩国全罗南道潭阳市，是韩国最著名的竹林之一。竹林景区以其茂密的竹林、宁静的步道和丰富的文化遗产而闻名。【**天安独立馆枫叶树林**】该树林以其丰富的枫树景观而闻名，尤其在秋季，枫叶变红，吸引了大量游客前来观赏。【**汗蒸幕**】是韩国传统的桑拿或蒸汽房，利用天然矿石加热的石室，帮助排汗、放松身体。

DAY7

餐：早/午

首尔

宿：HOTEL MARINABAY SEOUL/RAMADA ENCORE GIMPO或同级

- 游览人参专卖/化妆品专卖/景福宫/明洞购物街：**早餐后，前往游览【**人参专卖**】每一根人参都蕴藏着土地与时间的力量，无论是自用还是赠礼，都是一份来自韩国的深情馈赠。【**化妆品专卖**】每一瓶精华、每一片面膜，都承载着对美丽的尊重与科学的匠心。【**景福宫**】不仅是韩国传统建筑艺术的杰作，也承载着丰富的历史和文化遗产。【**明洞购物街**】集中了大量国际知名品牌、韩国本土时尚品牌、美妆护肤品店以及各类潮流服饰店。

DAY8

餐：早

首尔 - 新加坡

- 游览保肝专卖/益善洞/韩国土特产：**早餐后，前往游览【**保肝专卖**】这里有传统与现代结合的产品，用心守护你每日的活力。【**益善洞**】是首尔近年来人气迅速上升的“复古文艺”街区，它融合了传统韩式房屋与现代潮流文化，被称为“首尔最潮韩屋村”。【**韩国土特产**】让你把“韩国”装进口袋，带回家，与朋友分享这段独特的相遇。后于指定时间集合，前往**仁川国际机场**结束韩国之旅，返回温暖的家新加坡。

若选择搭乘东方航空上海转机，回程特别赠送3天2夜上海市区游

第7天: 首尔 - 上海 餐：早/晚 宿：上海柏曼酒店或同级5★
早餐后，搭乘专车前往**仁川国际机场**结束韩国之旅，搭乘豪华客机飞往中国最大的金融城市“上海”。抵达后导游接机享用晚餐，之后入住酒店。

第8天: 上海市区游 餐：早/午 宿：上海柏曼酒店或同级5★
早餐后上海旅游巴士观光，拍照打卡**上海网红地标三件套**：上海金茂大厦、上海环球金融中心、上海中心大厦（中国第一高楼，世界第二）。外观**东方明珠塔**，游览**陆家嘴空中长廊**，**墨村LÉI CŪN**以复古懒派建筑以及旧上海风貌为主，容纳了四十多家门店，能吃、能逛、能买、能玩。另外还有全国美食，如新疆、福建、长沙等特色小吃午餐（晚餐墨村自理）。晚餐后游览自费项目**外滩+黄浦江游船**。

第9天: 上海 - 新加坡 餐：早/午
早餐后车游**浦东新区**，午餐后专车前往浦东国际机场搭乘国际航班返回新加坡。

团费不含: 小费 (6新币X3天) 保证自费60新币/人: 外滩+黄浦江游船 (中国付费)
本行程为特价赠送行程，行程外含：养生中心、珠宝中心、普洱茶或丝绸厂，参团者不强迫购物但必须跟团参加不可离团。

团费不含:

小费(韩国: 11新币X7天=77新币/人)
新加坡支付, 不含签证费、个人旅游保险

备注:

1. 全程酒店为韩国当地4花酒店，在不减少景点的情况下，我社有权调整行程和所住的同级酒店。
2. 韩国各地部分酒店的三人间，其中加床仅提供的是折叠加床。
3. 如遇人力不可抗拒因素，如天气缘故（花期推迟或提前）、地方、路况、车辆故障、等造成行程延误、或不能完成上述景点，责任不在旅行社不承担赔偿责任。由此产生超支费用由游客自理，恕不负责额外赔偿之损失。
4. 所有行程顺序、航班时间、最终酒店确认均以出发前的最终确认行程为准。
5. 如若行程和封面有出入之处，请以当地地接最终确认为准，中英文行程如有出入，请以中文行程为准。封面和行程有出入，以行程为准。
6. 韩国购物店见行程内，请自行检查物品质量，本公司不对此承担责任。

Website



Facebook



+65 8181 7454

+65 6535 5688

WWW.JUNAIRTRAVEL.COM.SG

101 UPPER CROSS STREET #B1-10/11 PEOPLE'S PARK CENTRE SINGAPORE 058257



TOUR CODE: JA-KAJOE08



HIGHLIGHT

★ JEOLLANAM-DO

Yeosu Art Land
Ocean Rail Bike
Suncheon Bay National Garden
Naganeupseong Fortress
Boseong Green Tea Plantation
Duryunsan Cable Car
Purple Island
Mokpo Modern History Museum
Damyang Bamboo Forest
Cheonan Independence Hall Maple Tree Forest

★ SEOUL

Gyeongbokgung Palace
Myeongdong
Ikseon-dong



MEAL

B/7 L/6 D/5

Seafood Hot Pot
Pork Backbone Stew
Abalone Flavor
Mackerel Flavor
Army Stew
Korean-style hot pot
Ginseng Chicken Soup
Bamboo Rice Flavor



HOTEL

ALL 4 STAR HOTELS



TA00671 COMPANY & GST REG.NO: 198901122H



8D6N Jeollanam-do Scenic Highlights Tour

Yeosu · Suncheon · Mokpo · Gwangju · Seoul



DAY 1

SINGAPORE – SEOUL

- Gather at Singapore Changi International Airport and board a comfortable flight to Incheon, embarking on an exciting and enchanting journey through Korea.

DAY 2

MEAL: B/L/D

SEOUL – YEOSU

Hotel: Shilla Stay Yeosu/UTOP Marina Hotel or similar

- Visit to Yeosu Art Land / Ocean Rail Bike:** Upon arrival at Incheon International Airport, you will be greeted by a professional guide and then proceed to board the **KTX train** to Yeosu for a visit to the **Yeosu Art Land** – Enjoy beautiful coastal views and outdoor sculptures. Don't miss the famous Hand of Midas! **Ocean Rail Bike** – A 3.5 km track along Yeosu's rocky coast. Enjoy a relaxing ride through open air and a tunnel.

DAY 3

MEAL: B/L/D

YEOSU – SUNCHEON – YEOSU

Hotel: Shilla Stay Yeosu/UTOP Marina Hotel or similar

- Visit to Suncheon Bay National Garden / Naganeupseong Fortress:** After breakfast, proceed to visit the **Suncheon Bay National Garden** – Whether you're a flower lover or a nature enthusiast, this park offers a rich and memorable experience. Spring (Apr–May): Enjoy blooming canola flowers, tulips, and azaleas. Autumn (Sep–Oct): Golden reeds, migrating birds, and cool, pleasant weather. **Naganeupseong Fortress** – Step back 600 years into a Joseon-era village and experience traditional architecture, customs, and social hierarchy.

DAY 4

MEAL: B/L/D

YEOSU – MOKPO

Hotel: Shinanbeach Hotel/Mokpo Ocean Stay Hotel or similar

- Visit to Boseong Green Tea Plantation / Wando Abalone Picking / Duryunsan Cable Car:** After breakfast, proceed to visit the **Boseong Green Tea Plantation** – One of Korea's largest green tea-producing regions, with a tea-growing history of over 1,600 years. **Wando Abalone Picking** – Known for its tender texture and rich nutrition, Wando's abalone attracts many visitors eager to taste this local delicacy. **Duryunsan Cable Car** – Take in breathtaking views of the sea on three sides, as if immersed in a stunning panorama where sky and earth meet.

DAY 5

MEAL: B/L/D

MOKPO – GWANGJU

Hotel: Ramada Plaza Gwangju/Holiday Inn Gwangju or similar

- Visit to Purple Island / Mokpo Modern History Museum:** After breakfast, proceed to visit the **Purple Island** – These islands are famous for their unique purple theme, creating a romantic and dreamy atmosphere for visitors. **Mokpo Modern History Museum** – Mokpo's oldest building and a filming site of Hotel Del Luna.

DAY 6

MEAL: B/L/D

GWANGJU – SEOUL

Hotel: Hotel Marinabay Seoul/Ramada Encore Gimpo or similar

- Visit to Damyang Bamboo Forest / Cheonan Independence Hall Maple Tree Forest / Jjimjilbang:** After breakfast, proceed to visit the **Damyang Bamboo Forest** – Located in Damyang, Jeollanam-do, it is one of Korea's most famous bamboo forests, known for its dense groves, peaceful walking trails, and rich cultural heritage. **Cheonan Independence Hall Maple Tree Forest** – Famous for its abundant maple trees, especially stunning in autumn when the leaves turn red, attracting many visitors. **Jjimjilbang** – A traditional Korean bathhouse with hot and cold baths, and relaxing treatments.

DAY 7

MEAL: B/L

SEOUL

Hotel: Hotel Marinabay Seoul/Ramada Encore Gimpo or similar

- Visit to Ginseng Store / Cosmetics Store / Gyeongbokgung Palace / Myeongdong:** After breakfast, proceed to visit the **Ginseng Store** – Each ginseng root holds the power of the land and time. Whether for personal use or as a gift, it is a heartfelt offering from Korea. **Cosmetics Store** – Every serum and mask reflects care for beauty and science. **Gyeongbokgung Palace** – Not only a masterpiece of traditional Korean architecture but also rich in history and cultural heritage. **Myeongdong** – A representative shopping district of Korea.

DAY 8

MEAL: B

SEOUL – SINGAPORE

- Visit to Liver Supplement Store / Ikseon-dong / Gyeongbokgung Palace / Myeongdong:** After breakfast, proceed to visit the **Liver Supplement Store** – Products combining tradition and modern care to support your daily energy. **Ikseon-dong** – Known as Seoul's trendiest hanok village. **Korean Local Products** – Take a piece of Korea with you to share this unique experience with friends. Later, gather at the designated time and head to the airport to conclude your Korea trip.

BY MU: FREE 3D2N IN SHANGHAI GUIDED TOUR

DAY 7: SEOUL-SHANGHAI

MEAL: B/D HOTEL: SHANGHAI BORRMAN HOTEL OR SIMILAR 5★

After breakfast, take a private car to **Seoul Incheon International Airport** to end your trip to Korea. Then, board a luxury flight to China's largest financial city, "Shanghai." Upon arrival, tour guide will meet you at the airport, you will enjoy dinner before checking into your hotel.

DAY 8: SHANGHAI DAY TOUR

MEAL: B/L HOTEL: SHANGHAI BORRMAN HOTEL OR SIMILAR 5★

After breakfast, Shanghai tour bus sightseeing, take photos and punch in **Shanghai web celebrity landmark three-piece set**: Shanghai Jinmao Tower, Shanghai World Financial Center, Shanghai Center Tower. Appearance **Oriental Pearl Tower**, tour **Lujiazui Air Corridor** (leisure mainly retro lazy buildings and old Shanghai style, accommodate more than 40 stores, can eat, stroll, buy and play. (Dinner own expenses). after dinner enjoy compulsory tour: **The Bund + Huangpu River cruise ship**

DAY 9: SHANGHAI DAY TOUR MEAL: B/L

After breakfast, proceed to **Pudong New Area**, After lunch, proceed to Pudong International Airport back to Singapore.

TIPPING: (6SGDX3D) COMPULSORY TOUR 60 SGD/PAX :

BUND + HUANGPU RIVER CRUISE / PAY TO IN CHINA . This trip is a special Free trip, including shopping tour: health center, jewelry center, Pu'er tea or silk factory, not compulsory to buy, but need join full .

TIPS: (KOREA: SGD 11 X 7 DAYS = SGD 77/PERSON)

TO BE PAID IN SINGAPORE, VISA FEE, PERSONAL TRAVEL INSURANCE ARE NOT INCLUDED.

REMARKS:

1. the entire hotel for the local 4 flower hotel in South Korea, in the case of not reducing the number of attractions, our company has the right to adjust the itinerary and the same level of hotels stayed.
2. South Korea around the triple room in some hotels, which extra beds are provided only folding extra beds.
3. in case of human force irresistible factors, such as weather causes (flowers delayed or early), landslides, roadblocks, vehicle breakdowns, such as caused by delays in the trip, or can not complete the above attractions, the responsibility does not lie in the travel agency does not bear the responsibility to compensate for the resulting overruns in expenses incurred by the tourists at their own expense, will not be responsible for additional compensation for the loss of.
4. All itinerary order, flight time, final hotel confirmation are subject to the final confirmation of the itinerary before departure.
5. If there is any discrepancy between the itinerary and the cover, please refer to the final confirmation of the local ground transportation. If there is any discrepancy between the English and Chinese itineraries, please refer to the Chinese itinerary. If there is any discrepancy between the cover and the itinerary, please refer to the itinerary.
6. Korea shopping stores are listed in the itinerary, please check the quality of items by yourself, the company is not responsible for this.

Website



Facebook



+65 8181 7454

+65 6535 5688

WWW.JUNAIRTRAVEL.COM.SG

101 UPPER CROSS STREET #B1-10/11 PEOPLE'S PARK CENTRE SINGAPORE 058257